
X brick

Designer: wd3 GmbH

X brick, imported from WP Office in Germany

        德国原装进口
X brick，玛祖铭立WP Office 系列

多功能Xbrick以极简且多功能的家具设计令人为之赞叹。它方便携
带，可随心所用：作为软垫座椅，或快速存储区，或桌子、基础底
座或脚凳等。Xbrick可以成为每个创意环境中动态、灵活的伙伴，
在办公空间，Xbrick可为工作环境增添趣味氛围。

创新的激光工艺可实现交替的结构和光滑的表面，并确保独特的
手感。

Xbrick具备极强的环境适配潜力，用它营造的灵动空间，可激励
置身其中的人交流和互动。这款多功能产品轻巧，坚固，且防
水，可变换组合出多种排列方式，颠覆传统办公室的空间布置。

众所周知，创新的方式可赢得机会，促使人们有利地改变观点。
Xbrick也可以在室内或室外作为运动玩伴或休闲使用，比如说：
在体育馆、游泳池旁、家或幼儿园。

Innovative laser process allows alter-nately structured and smooth surface 
and ensures a unique feel.

Xbrick offers the potential to adapt the setting, so as to encourage 
communication and interaction. This all-rounder is lightweight, solid, 
water-resistant and can therefore be employed in numerous reju-venating 
permutations, taking us beyond the zone of the traditional office.

As we can all appreciate, a fresh vantage, can bring about the opportunity 
to initiate a favourable change in perspective. 
Xbrick can be used recreationally too–indoor or outdoor, as a sports 
playmate, used in the gym perhaps or beside.

This inconceivably simplistic, all-purpose block is a proven versatile piece 
of furniture. The multifun-ctional Xbrick is conveniently portable for 
spon-taneous use: It can be used instantaneously as upholstered seating; 
be converted into a quick sto-rage area; used as a table, basic plinth, 
footstool, etc. Xbrick becomes a dynamic, flexible compa-nion in every 
creative environment. In the office world, Xbrick becomes a playful element 
that can enhance mundane working environments.

Size 尺寸： W250 D500 H333

Material and Function 

From expanded polypropylene
With structured surface
In different colors available
Can be stacked and combined in many different ways
Material 100% recyclable, environmentally friendly 
and energy-saving production

材质与功能
由聚丙烯制成
结构化表面
有多种颜色可供选择
可以堆叠，多种不同方式结合在一起
材料100％可回收，环保节能，节省生产

WP Office series of X brick

X brick 多功能箱

颜色：
标准-黑色和防火等级B2，也有其他颜色和B1

Colour:
Odorless, easy to clean and sterilize, standard - black and fire 
protection class B2, also available in other colors and B1




